
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

29.01.2024  
 

   
 
Přítomni: Přibyla, Pernica, Janovič, Jakubička, Matyska, Velan, Tovarňák, Plesník, Drašar, 
Konečná  
  
Omluveni: Mysliveček  
  
 

1) Informace od tajemníka ÚVT a divizních 
 

 FR CESNET projekty – finální přehled podávaných projektů viz příloha 
 Stěhování na Šumavská Tower – ze strany CESNET došlo k rozhodnutí, že přes 

původní záměr stěhovat se, CESNET zůstane na Gotexu. Obě organizace ve 
vzájemné shodě nadále budou hledat cesty pro podporu a další rozvoj spolupráce 
svých týmů.  

 Licence na Grammarly – letos budeme obnovovat pro fakulty/HS MU hromadné 
roční předplatné služby Grammarly (nástroj pro jazykovou kontrolu anglických textů). 
Hromadné předplatné má tu výhodu, že výrazně snižuje cenu za jednu licenci.   
Úkol pro vedoucí jednotlivých oblastí na kolegium 12.2.: Sdělit počet 
požadovaných licencí. 

 Proces výměny karet – při aktivaci nových karet a deaktivaci starých došlo 
k prodlevám s propisováním informací do interních systémů. Z tohoto důvodu mohli 
mít někteří zaměstnanci komplikace s přístupy. Za vzniklé obtíže se omlouváme. 
Přestože byl proces výměny průřezově diskutován, toto bylo špatně nastaveno.    

 
Věda a výzkum (M. Drašar) 

 
 Informace z jednání na Ředitelství rektorátu – tématem byly výsledky evaluace ÚVT, 

jak si stojí ÚVT v porovnání s ostatními fakultami a dopady vyhodnocení.  MU má v 
plánu i nadále podporovat aplikovaný výzkum. Jednání mezi ÚVT a odborem 
výzkumu nad definicí KPI bude pokračovat 31.1. Čekáme na závěr od prorektora.   

  
DITI (P. Velan) 

  
 Minulý týden proběhla výměna prvků v datacentrech, tzn. upgrade, výměna 

zapůjčených switchů od Autocontu. Akce měla potenciálně velký dopad na 
dostupnost služeb a proběhla bez problémů. Poděkování všem, kteří se na tom 
podíleli.   

 Stěhování do Šumavská Tower – pro plánování sítí potřebujeme znát počty telefonů, 
které se budou v budově zapojovat. 

  
Strategie a rozvoj (F. Janovič) 

 
 Probíhá připomínkové řízení ohledně zadávací dokumentace MU v rámci RMU– do 

konce tohoto týdne.  
 Implementace aplikace pro rozesílání SMS  

 
  



 
 

DIS (M. Jakubička)   
 

 Proběhlo další setkání se zástupci OIA RMU na téma dvojího financování. V první 
fázi se bude řešit zpřístupnění dat z datového skladu (příprava reportu).  

 Aktuálně se řeší vykazování OP JAK projektů a s tím související příprava příslušné 
aplikace v INETu.  

 Dále je v řešení Space Management s ProvO RMU. Potřeba nastavení procesu 
synchronizace dat z různých systémů (telefonie, Archibus, Portál pro zaměstnance).  

 Sběr krizového kontaktu – aktualizace: přidáno upozornění do INETu; v současné 
době evidovány krizové kontakty od více než 4200 zaměstnanců.  

  
DKSD (D. Tovarňák) 

 
 Příprava PPRO projektu   

  
  

2) Informace k interní komunikaci 
 
Do konce března letošního roku budou zápisy z kolegia ředitele zaměstnancům 
rozesílány v obou komunikačních kanálech – e-mail, MS Teamsy (kanál "Obecné"). 
Od dubna už budou zápisy z kolegia k dispozici pouze v kanálu "Obecné" v MS 
Teamsech.   
 

3) Různé  
 
Po dobu jarních prázdnin zastupuje ředitele ÚVT v plném rozsahu dle pověření 
Tomáš Plesník.  
 

  
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná 
 
 
Schválil: Vojtěch Přibyla, tajemník ÚVT MU     

 

 
 

 

 

 

 


